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Kommunfullmäktige 

Svar på interpellation av Ella Tegsten (S) om 
tillgänglighetsinventering av flerbostadsbeståndet 
 
Jag har fått en interpellation med följande frågor:  
När senast genomförde Nacka kommun en tillgänglighetsinventering av 
flerbostadshusbeståndet? Kommer Nacka att genomföra en tillgänglighetsinventering?  

Mitt svar är följande: 
Det är viktigt att alla medborgare kan delta i samhället på lika villkor. Detta gäller alla, 
inklusive personer med olika typer av funktionsnedsättningar. I takt med att vi lever längre 
har vi även en allt mer åldrande befolkning som ställer höga krav på god tillgänglighet. I 
syfte att öka tillgängligheten i den fysiska miljön har Nacka kommun därför bland annat 
genomfört en tillgänglighetsinventering av den fysiska utemiljön och tagit fram en 
handlingsplan för detta. Kommunen har också ett tillgänglighetsråd vilket är ett rådgivande 
organ samt en remissinstans i övergripande frågor som berör funktionshindrades situation i 
kommunen. Nacka har däremot inte gjort någon tillgänglighetsinventering av innemiljön i 
de befintliga bostäderna och det är tveksamt om det ens är möjligt för kommunen att gå in i 
familjers bostäder på det sättet.  
 
Alla nya bostäder som kommer att byggas i Nacka, oavsett om de tillkommer på kommunal 
eller privat mark och oavsett vem som ska äga dem i framtiden, kommer att byggas enligt 
gällande lagar och förordningar (bl a PBL och PBF) och uppfylla krav på god tillgänglighet. 
Man får alltså inte bygga hur som helst. Och kraven på nya byggherrar kan inte anpassas till 
hur det befintliga beståndet ser ut. Ur tillgänglighetsperspektiv är det bra att det dock byggs 
många nya bostäder, då kommer en allt större andel av bostäderna att vara anpassade efter 
moderna tillgänglighetskrav.  
 
 
 
 
Mats Gerdau  
Kommunstyrelsens ordförande  
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